
華潤創業有限公司﹙「華潤創業」﹚為香港聯合交易所上市的公司，業

務重心在中國大陸及香港的消費業務。本集團以成為中國最大規模的

消費企業為任務。為達致此目標，本集團已在所涉各個業務領域，尤

其是零售、食品、飲品和紡織四項核心業務的範疇內，建立市場領導

地位。各項消費相關業務在經營上互相發揮協同效應，其中食品、飲

品及紡織更成為零售業務供應鏈的一部份，配合本集團的整體發展同

步增長。

China Resources Enterprise, Limited (CRE) is a listed company 

on the Hong Kong Stock Exchange, with business emphasis on 

the consumer sector of the Chinese Mainland and Hong Kong. Our 

mission is to become the largest consumer company in China. To 

achieve this, the Group has already established leading presence in 

our business domains, in particular, the four core businesses namely 

retail, food, beverage and textile. There are operational synergies 

among these consumer-related businesses.  Notably, food, beverage 

as well as textile form part of the supply chain for the retail business, 

and they grow together driving the Group’s overall development.
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